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Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde  

Mandag den 13. juni 2022 kl. 17:00 – 20.00 på Rødovre Skole i personalerum 
 

Beslutningsprotokol 
 

Forældrerepræsentanter:  

Jens-Halvor Zoffmann, Janne Refnov, Helle Nicola Jensen, Sibel  

Arslan, Julie Hannibal Haugbølle.  

 

Forældre –og erhvervsrepræsentant: 

 

Medarbejderrepræsentanter: Mikki Bast 

 

Elevrepræsentanter:  

 

Ledelsesrepræsentanter:   

Kia Juul Vilhelmsen, Niels Bille og Henrik Rasmussen 

 

Børne og Skoleudvalget:  

Anette Rachiltz 

 

Nye medlemmer: 

Bjarne Sander Andersen, Natasja Maj Dybmose, Stine Grangaard 

 

Afbud: Nina Hilsted Gemal, Kirstine Bindzus, Nikoline Lykke Germod, Louis Sylvester Elberling 

Brødsgaard, Per Terry, Morten H. Andersen 

 

 

På første del af mødet kl. 17.00-18.00 deltager Tina Marker (Skolechef) og Camille Niebuhr (Børne- og 

Kulturdirektør) 

 

Kl. 17.00  

Profilskole:  

Tina orienterede kort om profilskoletanken i Rødovre Kommune.  

Helle talte på vegne af forældrerepræsentanterne, hvor hun uddybede baggrunden for bestyrelsens udtalelse.   

Bestyrelsen efterspurgte øget indsigt i lærergruppens samlede tilgang og oplevelse af at skulle arbejde 

profilorienteret. Ledelsen undersøger relevante veje for en sådan afdækning.  

Skolebestyrelsen udtrykker bekymring for proces og manglende inddragelse. 
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Havehus:  

En gennemgang af nuværende situation, samt hvad vi kan forvente i fremtiden. 

 

Camilla orienterede om seneste, herunder ønsker for udearealer. Fortsat visse udfordringer med at få de 

sidste detaljer afsluttet på indendørsarealer, grundet udfordring vedr. placering af håndværkansvar.  

Fejl/mangelliste bliver opdateret og delt med SB ved Camilla.  

Bestyrelsen spurgte ind til konkrete mangler, som der følges op på. 

Ny opfølgning med Camilla/Tina afholdes efter sommerferien.   

 

 

1. Sag nr. 01.06.22 Nyt fra   

Elevrådet: Afholdt møde d.13. juni i store elevråd (kommende 5.-9.klassetrin) med nyvalgte 

klasserepræsentanter. Her blev bl.a. valgt nye elevrepræsentanter til SB. Herudover ønsker om flere 

venskabsklasse-arrangementer, fælles gåtur på Engen, fodboldturnering for mellemtrin/udskoling.     

Formand:  Sibel deltog ved seneste formandsmøde på vegne af Jens-Halvor, som var forhindret. Her 

drøftede man bl.a. evaluering af SB-valgene samt tanker om fælles forældre-arrangement på tværs af 

kommunens skoler med temaoplæg om evt. Sundhed & Trivsel.  

Invitation til ”Skole og forældre” temaweekend 11-12. november.  Mere herom ved næste SB-møde.    

Udvalg:  

SFO – Henrik: Tilmelding til SFO i sommerferien er stor i år. Antallet af pædagoger i disse uger er afstemt 

med det tilmeldte børnetal. Ansættelsessamtaler til 2 pædagogstillinger afholdes i næste uge.  

Undervisningen – Per:  

Kommunalbestyrelsen – Anette:  

Skoleledelsen:  Næste skoleårs fagfordeling er afsluttet. Lærernes opgaveoversigter ligger klar til endelige 

dialog/underskrift med den enkelte lærer – denne proces er så småt påbegyndt og afsluttes i den kommende 

uge. Det har generelt været en god og konstruktiv fagfordelingsproces med inddragelse i samarbejde med 

lærerne. Skemalægning på baggrund af lærernes pædagogiske og personlige ønsker. God proces – ganske få 

ændringsønsker fra lærerne efter de udsendte lærerskemaer. 

Henrik er ved at lægge sidste hånd på pædagogernes skemaer.  

Sommerbrev udsendt bl.a. med orientering om kommende lærerteams på årgangene. Faglærerne melder 

lærerteamet ud til elever og forældre via Aula. 

Skoleårets sidste skoleuge er teamuge med klasse/teamdage mandag og tirsdag, idrætsdage for hele skolen 

onsdag og torsdag samt sommerafslutning fredag   

Hele skolen har været samlet til fernisering af stort fælles vægmaleri ved gul sal. Initiativ og proces ved en 

af skolens billedkunstlærer, med afsæt i en hyldest af skolens børn efter den bøvlede og langstrakte corona-

periode   

4.X vandt Skole OL Rødovre og deltager ved landsstævne i Billund d. 14. juni.       
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Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

2. Sag nr. 02.06.22 Godkendelse af skemaer v/Kia 

Kia orienterede om baggrunden for skemalægningen. Pædagogernes faste mødedag rykkes fra fredag til 

onsdag, så pædagogerne har bedre mulighed for at være omkring skolens alternative dage, hvor flere ligger 

på fredage. Al undervisning slutter kl. 14 fredag samt onsdag, hvor lærerne har fast fælles mødedag. 

Bestyrelsen spurgte bl.a. til antallet af voksne i klasserne og lærernes uv-komp.  

Ønske om at lærer/pædagoger tydeliggøres i skemaer, fx ud for initialer i børnenes skemaer. 

Skemaerne blev ”godkendt”   

 

 

3. Sag nr. 03.06.22 Skolemad v/Niels 

Niels orienterede om øvrige skolemadsordningen i kommunen, hvor det kun er Nyager Skole, som har en 

fortsat samarbejdspartner efter sommerferien. Nyager benytter Sundskolemad med stor tilfredshed både, 

hvad angår levering, pris og kvalitet. 

Bestyrelsen indstillede til at Rødovre Skole indgår samarbejde med Sundskolemad efter ferien.  

Ledelsen kontakter Sundskolemad.    

 

4. Sag nr. 04.06.22 Lån af SFO lokale v/skolens ledelse 

Ledelsen afventer forvaltningen, som fortsat arbejder på endelig ordlyd til ”udlånsskriv”, som kan benyttes 

ved udlån. Ledelsen melder ud, når dette er klart.  

Klasser og forældre kan fortsat låne lokalet indtil beslutningen foretages af ledelsen. 

 

5. Sag nr. 05.06.22 Undersøgelse af 00 skolestart v/Henrik og Jens-Halvor 

Flere forhold omkring opstarten belyses. Undersøgelsen foretages digitalt via Aula indeholdende spørgsmål 

med graduerings svarmuligheder samt kommentarfelt/fritekst for uddybning. Sendes ud snarest.   

 

6. Sag nr. 06.06.22 Ansøgning af nedsat undervisningstimer v/skolens ledelse 

Ledelsen orienterede om skolens ansøgning. Taget til efterretning. 

  

7. Sag nr. 07.06.22 Præsentation af skolebestyrelses årshjul 2022/2023 v/Jens-Halvor 

Kort overordnet gennemgang ved Jens-Halvor. Punktet kommer på ved SB-møde i august for grundigere 

behandling. 
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8. Sag nr. 08.06.22 Årgangsforældremøder v/Jens-Halvor 

Drøftelse af skolebestyrelsens forældrerepræsentanter, eventuelle bidrag ved næste skoleårs første 

forældremøder, herunder drøftelser af oplæggenes indhold, samt hvad der er fælles og specifikt på de 

enkelte trin/afdelinger. 

Punkter behandles endeligt ved mødet i august. 

Mulighed for deltagelse ved første skoledag for 0.klasser d. 9.august kl. 9.30.   

  

 

Med venlig hilsen 

Skolebestyrelsesformand 

Jens-Halvor Zoffmann 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøde:  

Næste møde afholdes 15. august 2022  

 

 


